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Hei Eirik og Hogne i miljøetaten, Alver kommune. 
 
Dessverre er det slik at vi ennå ikke har fått på plass  pumpe i forbindelse med kloakkanlegget. Det står 
ikke på styret i Kobbevågen vel, vi har anbud på totalpakke, men noen roter det til for oss.
 
Vi har derfor et par spørsmål til dere. Se vedlegg.
 
Mvh
Styret i Kobbevågen vel


